
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’αριθ 18/ 98 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ. 377/98 

                                                                            Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση αποστολής πρόσκλησης στον Έλληνα 
επίτροπο της Ε.Ε. κ. Χρήστο Παπουτσή. 

 
      
 
       Σήμερα  27 Οκτωβρίου του έτους 1998 ημέρα της εβδομάδας Τρίτη και ώρα 
20,00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55,  ύστερα από την με   
ημερομηνία 23-10-1998 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους 
τους συμβούλους  και  παρέδρους σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 119 του ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 25  μελών βρέθηκαν παρόντα  16  μέλη. 
 
          Παρόντες                                       Aπόντες                     Παρόντες  Πάρεδροι 

1.  K. Aσλάνογλου Κ. Κόλβατζης  
2.  Ι. Κουρουζίδης Α. Δελαβερίδης  
3.  Μ. Ποτουρίδης Δ. Αδάμου  
4.  Κ. Βαφείδης Θ. Τέτος  
5.  Ε. Λελεκάκης Π. Καρασαββίδου  
6.  Κ. Πουλασουχίδης Χ. Παπαγεωργίου Απόντες  Πάρεδροι 
7.  Κ. Γκαβαϊσές Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα Α. Χατζηγεωργίου 
8.  Α. Μαρκούλης Β.  Τσίλης  Γ. Μπαλτζής 
9.  Α. Καραντουμάνης Δ. Ζαμάνης Α. Καραγιοβάνης 

10.  Λ. Τάκης    
11.  Ε. Παναγιωτίδης    
12.  Ο. Σιδηρόπουλος    
13.  Ε. Σοφιανίδης    
14.  Γ. Χιονίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ : Κατά  τη συζήτηση της προημερήσιας 

διάταξης αποχώρησε ο κ. Σοφιανίδης 
Κατά τη συζήτηση της υπ΄αριθμ. 393/98 αποφάσεως 
αποχώρησε ο κ. Σιδηρόπουλος. 

15.  Μ. Αδαλόγλου 
16.  Π. Αγαθαγγελίδης 
 



Στη συνέχεια αφού δέχθηκε το συμβούλιο να συζητήσει και αποφασίσει για το 
παρακάτω θέμα που δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη και το οποίο έκρινε 
ως κατεπείγον ο πρόεδρος εισηγούμενος το θέμα έθεσε υπόψη του συμβουλίου το 
από 23-10-98 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου που έχει ως εξής :  

Ο Έλληνας επίτροπος της ΕΟΚ κ. Χρήστος Παπουτσής πρόκειται να 
επισκεφθεί την Θεσ/νίκη, την Παρασκευή 30-10-1998. 

Επειδή κρίνουμε σκόπιμο ότι μία επίσκεψη του στην πόλη μας θα βοηθούσε 
στην διατήρηση του καλού πνεύματος συνεργασίας που διέπει τις σχέσεις της 
Βέροιας με τις υπηρεσίες της Ευρωπαϊκής Ένωσης κατά τη διάρκεια εκτέλεσης 
κοινοτικών προγραμμάτων που χρηματοδοτούνται από αυτήν, 

Παρακαλείται το Δ.Σ. ν΄ αποφασίσει : 
α) Για την πρόσκληση ή μη του κ. Παπουτσή στη Βέροια, 
β) Για την παράθεση ή μη γεύματος  και  
γ) Για την συνάντηση του με τις αρχές της πόλης μας και τους εκπροσώπους των 
παραγωγικών φορέων και της ΤΕΔΚ. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄αποφασίσει σχετικά. 

Δήμαρχος : Μεθαύριο την Παρασκευή επισκέπτεται τη Θεσ/νίκη ο Έλληνας 
επίτροπος στην Ευρωπαϊκή Επιτροπή κ. Παπουτσής όπου και θα παραμείνει για 
κάποιες υποχρεώσεις στα πλαίσια της ιδιότητάς του. 

Είχε μία τηλεφωνική επικοινωνία μαζί μου και μου εξέφρασε την επιθυμία 
εάν θα μπορούσε να επισκεφθεί τη Βέροια για την οποία έχει ακούσει τελευταία 
καλές κουβέντες  όπως μου είπε. 

Προτείνω λοιπόν στο Δ.Σ. να τον προσκαλέσουμε την Παρασκευή το πρωί να 
έρθει εδώ να τον ξεναγήσουμε στην πόλη, να έχουμε μία συνεργασία και μία 
έκφραση των απόψεων  του για τον ρόλο της Ελλάδας στην Ε.Ε. στα επόμενα χρόνια  
στην αίθουσα του Δ.Σ. ή αν νομίζετε ν΄ απευθυνθούμε στην αίθουσα του εμπορικού 
και βιομηχανικού επιμελητηρίου που παίρνει περισσότερο κόσμο, να είναι παρόντα 
τα μέλη του Δ.Σ. και οι φορείς της πόλης. Όλη αυτή η ιστορία να τελειώσει μ΄ ένα 
γεύμα που θα παραθέσει ο Δήμος προς τιμήν του την Παρασκευή μεσημέρι και στο 
οποίο προτείνω να παραβρίσκονται εκτός του κ. Παπουτσή και την ακολουθία του, το 
προεδρείο του Δ.Σ. και οι αρχηγοί των παρατάξεων, ο Νομάρχης, ο Μητροπολίτης 
και ο Στρατηγός. Να μην είναι σε μεγαλύτερη έκταση διότι νομίζω ότι δεν έχει 
νόημα. Εκτός αν το Δ.Σ. κρίνει να είναι το σύνολο του Δ.Σ. Όσον αφορά τους τρίτους 
να είναι τα 3 πρόσωπα που ανέφερα. 

Παναγιωτίδης : Κατ΄ αρχήν δηλώνω ότι ο κ. Παπουτσής είναι καταξιωμένο 
πολιτικό στέλεχος της Ελλάδας και εκπροσωπεί άριστα ως επίτροπος στην Ε.Ε. τα 
συμφέροντα της Ελλάδας. Υπάρχει όμως ένα  μείζον θέμα δηλ. ο κάθε πολιτικός, 
διότι υπάρχουν μέσα στον κομματικό χώρο που λειτουργεί  ορισμένα θέματα 
αντιπαραθέσεων και δεδομένων. Πιστεύω ότι ο Δήμος δεν νομιμοποιείται να καλέσει 
επίσημα τον επίτροπο εάν δεν έχει κάποιο συγκεκριμένο λόγο, δηλ. ο επίτροπος θα 
έρθει να μας εξηγήσει τα των κοινοτικών θεμάτων ή θα έρθει φέροντας κάποιες 
προτάσεις για την ανάπλαση αυτής της πόλης ; 

Δεν κατάλαβα το νόημα. Αν αρχίσουμε να καλούμε τον  κάθε έναν ο οποίος  
έχει μία θέση στην ιεραρχία δεν θα έχει μετά αξία μία πρόσκληση στον Π.τ.Δ. ή σε 
κάποιον άλλον. Βρίσκω ότι είναι  υπερβολικό και δεν συμφωνώ. 

Δήμαρχος : Εκπλήσσομαι πραγματικά, θεωρώ ότι όταν έρχονται υπηρεσιακοί 
παράγοντες ή το ελεγκτικό συνέδριο του Ευρωπαϊκού Κοινοβουλίου της Ε.Ε. και μεις 
χαιρόμαστε διότι έρχονται αυτοί οι ξένοι στην πόλη. Ο Έλληνας επίτροπος θεωρώ ότι 
είναι σημαντικό πράγμα το να΄ρθει στη Βέροια. Βεβαίως η ξενάγησή του θα γίνει σε 
έργα που χρηματοδοτούνται από την Ε.Ε. Βεβαίως η πόλη θα προβάλλει κάποια 
ζητήματα τα οποία θέλουμε να μας βοηθήσει στα πλαίσια της Ε.Ε. και βεβαίως ήταν 



ο άνθρωπος στον οποίο είχαμε απευθυνθεί, άσχετα αν τότε δεν είχε μπορέσει να 
τελεσφορήσει αυτή η πρότασή μας, όταν υποβάλλαμε την πρόταση στο πρόγραμμα 
«ΘΕΡΜΙΣ» για την εκ μέρους του Δήμου κατασκευή υδροηλεκτρικών φραγμάτων 
και μονάδων στην κοίτη του Τριποτάμου. Τότε είχε προσπαθήσει με κάθε τρόπο  να 
μας βοηθήσει. Μιλώ για το 1995. 

Παναγιωτίδης : Απορρίφθηκε όμως. 
Δήμαρχος : Η πρόταση ανατέθηκε σε ιδιωτική εταιρεία και δεν είχε μελέτη 

βιωσιμότητας της επένδυσης. Η μελέτη ήταν ατελής, δυστυχώς. Νομίζω ότι είναι 
σημαντικό  για την πόλη η παρουσία του κ. Παπουτσή, δεν έχει σχέση με κομματικά 
κ.α. και έχω αποδείξει όλα αυτά τα χρόνια ότι  δεν μ΄ενδιαφέρει η πολιτική ταυτότητα 
των προσκεκλημένων και φιλοξενουμένων, ούτε αυτών με τους οποίους συνεργάζεται 
η πόλη ή αυτών που συνεργάζομαι γιατί απευθυνόμαστε σε ανθρώπους και μας 
ενδιαφέρει να προωθήσουμε τα συμφέροντα της πόλης. Εισηγούμαι να είναι θετική η 
απόφαση. 

Πρόεδρος : Υπάρχουν δύο προτάσεις. Επί της αντιπροτάσεως του κ. 
Παναγιωτίδη , ποίοι συνάδελφοι συμφωνούν; 

Υπέρ ψήφισαν 2 σύμβουλοι: 
Ε. Παναγιωτίδης, Ο. Σιδηρόπουλος. 
Πρόεδρος : Υπάρχει η πρόταση του Δημάρχου όπως αναπτύχθηκε δηλ. τη 

συνάντηση με τους φορείς και την παράθεση γεύματος. Ποιοι συνάδελφοι 
συμφωνούν επί της προτάσεως συνολικά του Δημάρχου; 

Υπέρ ψήφισαν 13 σύμβουλοι : 
Κ.Ασλάνογλου, Ι. Κουρουζίδης, Μ. Ποτουρίδης, Κ. Βαφείδης, Ε. Λελεκάκης , 

Κ. Πουλασουχίδης, Κ. Γκαβαϊσές, Α. Μαρκούλης, Α. Καραντουμάνης, Λ. Τάκης, Γ. 
Χιονίδης, Μ. Αδαλόγλου, Π. Αγαθαγγελίδης. 

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη : 
1.- Το από 23-10-98 εισηγητικό σημείωμα  του Δημάρχου. 
2.- Την πρόταση του Δημάρχου. 
3.- Το γεγονός ότι ο Έλληνας επίτροπος στην Ε.Ε. κ. Χρήστος Παπουτσής πρόκειται 
να επισκεφθεί την Θεσ/νίκη την Παρασκευή 30-10-98. 
4.- Ότι μια επίσκεψη στην πόλη μας του παραπάνω επιτρόπου θα βοηθούσε στην 
διατήρηση του καλού πνεύματος συνεργασίας που διέπει τις σχέσεις της Βέροιας με 
τις υπηρεσίες της Ε.Ε. κατά τη διάρκεια εκτέλεσης κοινοτικών προγραμμάτων που 
χρηματοδοτούνται από αυτήν. 
5.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
6.- Τις διατάξεις των άρθρων 97, 106 και 119 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.). 
 

Αποφασίζει  Κατά  Πλειοψηφία 
 
 Α) Εγκρίνει τη συζήτηση & λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα που δεν 
είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 
 Β) Εγκρίνει την αποστολή πρόσκλησης προς τον Έλληνα επίτροπο της 
Ευρωπαϊκής Ένωσης  κ. Χρήστο Παπουτσή για να επισκεφθεί τη Βέροια και να 
ξεναγηθεί στην πόλη για τη διατήρηση του καλού πνεύματος συνεργασίας που διέπει 
τις σχέσεις της Βέροιας με τις υπηρεσίες της Ε.Ε. κατά τη διάρκεια εκτέλεσης 
κοινοτικών προγραμμάτων που χρηματοδοτούνται από αυτήν. 
 Γ) Εγκρίνει την παράθεση γεύματος στο οποίο θα παρίστανται οι κ.κ. Χ. 
Παπουτσής  με την ακολουθία του, το προεδρείο και οι αρχηγοί των παρατάξεων του 
Δ.Σ. , ο Δήμαρχος Βέροιας, ο Νομάρχης Ημαθίας, ο Μητροπολίτης Β.Ν. & Κ. και ο 
Στρατηγός Β΄ Σ.Σ. 



 Δ) Εγκρίνει την από κοινού συνάντηση του Δ.Σ., των αρχών και των 
εκπροσώπων των παραγωγικών φορέων της πόλης και της Τ.Ε.Δ.Κ. με τον Έλληνα 
επίτροπο της Ευρωπαϊκής Ένωσης κ. Χρήστο Παπουτσή  προκειμένου να υπάρξει μία 
συνεργασία και μία έκφραση των απόψεων του για τον ρόλο της Ελλάδος στην Ε.Ε. 
στα επόμενα χρόνια. 

Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό 377/1998 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
                 Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ   ΤΑ  ΜΕΛΗ   
     
 Ι. Κουρουζίδης Ε. Παναγιωτίδης 

 Μ. Ποτουρίδης Ο. Σιδηρόπουλος 
ΚΩΝ/ΝΟΣ ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Κ. Βαφείδης Ε. Σοφιανίδης 

 Ε. Λελεκάκης Γ. Χιονίδης 
 Κ. Πουλασουχίδης Μ. Αδαλόγλου 
 Κ. Γκαβαϊσές Π. Αγαθαγγελίδης 

Ο  ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Α. Μαρκούλης   
 Α. Καραντουμάνης   
     

ΛΕΩΝΙΔΑΣ  ΤΑΚΗΣ     
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  4/11/1998  

      Ο  Δήμαρχος  
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
 
  
 


